
Když viděl jeden farník poprvé tyto kříže, řekl: "Je v nich něco, co budí respekt. Člověk by 
se kříži rád vyhnul, ale na cestě životem to nejde. Velké rozpětí ramen i prostor uvnitř se 
dá vnímat tak, že když se tam schováš, ukryješ před sluncem nebo bouří, nikdy se neschováš 
úplně. Proto nám nezbývá nic jiného, ať chceme nebo ne, než přijmout kříž, jít stále pod ním 

a přebývat až do doby času veškerého našeho chápání a vnímání."
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